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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
46/1994. (IX 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani Fazekas Sándor
miniszter úrhoz :

„ Mi lesz a sorsa azoknak a gazdáknak, akik a szerb határ menti kerítésépítés sorá n
károkat szenvednek? ”

címmel ,
amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Megkerestek, és panasszal éltek, a szerb- magyar határszakaszra felépítésre kerül ő kerítés
kapcsán az adott területen földet művelő gazdák.

A következő kérdéseim lennének az épül ő kerítés kapcsán :

Miért nem kaptak semmilyen tájékoztatást a kerítés építésérő l, annak folyamatáról azok a gazdák ,
akiknek a földje közvetlenül a határral szomszédos, attól csak néhány méter választja el ?

A kerítés előkészítését, felépítését végző gépek sok esetben a gazdák földjén fognak mozogni, ot t
fognak haladni, így az ott lévő növényi kultúrákban jelentős taposási kárt idéznek el ő .

Miért nem tájékoztatta senki a gazdákat, hogy az így okozott kárt kik, hogyan fogják felmérni ,
mikor s hogyan fogják azt megtéríteni? (Errő l állításuk szerint sem az érdekképviselet, sem a
települési jegyző nem rendelkezik információval .)



A fent említett okok miatt félnek a gazdák, hogy földjükön a jelenleg fejl ődésben lévő
növényekben okozott kár nem, vagy csak részben kerül megtérítésre . Van olyan gazda, akinek
földjét három oldalról veszi közre a Szerb határszakasz (Puhl sarok), így ott igen jelentős
károkozás várható, a jelenleg még szépen fejl ődő kukoricában . A gazdák is és én is miel őbbi
választ várunk a fenti kérdésekre !

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat :

„ Mi lesz a sorsa azoknak a gazdáknak, akik a szerb határ menti kerítésépítés sorá n
károkat szenvednek?”

Budapest, 2015 . augusztus 4 .

Üdvözlettel :

Harangozó Gábo r
MSZP

országgyű lési képviselő


	page 1
	page 2

